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La 35a Fira d’An dorra la Vella 
es va tancar ahir amb un balanç 
molt positiu, ja que la impres-
sió del Comú és que hi va ha-
ver més afluència de visitants 
que l’any anterior i també que 
es van registrar més vendes. El 
cert és que han estat  moltes les 
persones que van aprofitar fins a 
l’últim moment per fer un tomb 
pels diferents espais de la fira. 
Tot i així, és difícil donar una xi-
fra de quants han pogut ser els 
visitants d’aquesta edició, mal-
grat que la impressió del Comú 
és que les 60.000 persones que es 
van comptabilitzar l’any passat 
s’han superat “amb escreix”. 

La cònsol major d’Andorra 
la Vella, Rosa Ferrer, va indicar 
que des del Comú estaven “molt 
satisfets dels resultats i dels in-
puts que estem rebent dels ex-
positors i dels visitants”, raó 
per la qual va afirmar que “els 
objectius que ens havíem marcat 
els hem aconseguit”. Un dels as-
pectes nous en relació amb altres 
edicions, segons va comentar 
Ferrer, és que enguany ha estat 
més gran el nombre de turistes 
que s’han interessat per gaudir 
de l’esdeveniment, en part gràci-
es a la distribució, que ha fet que 
se sentissin atrets per visitar-la 
després de veure la fira d’arte-
sans situada al passeig del Riu. 
En aquest sentit, la màxima res-
ponsable comunal va ressaltar la 
tasca de promoció que s’ha por-
tat a terme per donar a conèixer 
la fira a les regions veïnes, cosa 
que també pot haver contribuït 
a atreure més visitants de fora. 

La cònsol major va explicar 
que el degoteig de visitants ha 
estat continu durant els tres 
dies i va reconèixer que la nova 
distribució que hi ha hagut en 
aquesta edició “era una apos-
ta arriscada però ens ha sortit 
bé, i també perquè ha fet molt 
bon temps, cosa que ha fet que 
la gent hagi tingut més ganes 
de sortir”. També van ajudar a 
atreure públic, segons va dir, les 
activitats organitzades per als 
infants i l’envelat que acollia les 
associacions, “que ha estat molt 
participatiu”. Ferrer considera 
que la Fira d’Andorra la Vella 
“ha de ser una de les fires refe-
rents del Pirineu” i que s’ha de 
continuar treballant per donar 
a conèixer a tot el món la marca 
Pirineu.

Per la seva part, el cònsol 
menor, Jordi Minguillón, va 
destacar l’esforç per internacio-
nalitzar la fira i els resultats co-
mercials assolits per alguns es-
tands d’automòbils que, segons 
va afirmar, enguany han pogut 
tancar vendes, cosa molt difícil 
en altres ocasions. Minguillón  
va afirmar també que molts dels 
estands situats al costat del riu 
li havien confirmat que havien 
fet unes bones vendes i havien 
manifestat la intenció de tornar 
l’any vinent. “Ha funcionat molt 
bé i han venut molt” va dir. A 
més, l’opció d’unir l’avinguda 
Meritxell amb la fira per la pla-
ça de la rotonda ha fet que sigui 
una “fira de tot el poble per tot el 
poble”. “Ha estat un èxit i hem 
d’aconseguir que l’any vinent si-
gui com aquest com a mínim”, 
va afegir el cònsol menor. 

La Fira d’Andorra la Vella supera “amb 
escreix” els 60.000 visitants del 2012
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La cònsol major manifesta que “els objectius que ens havíem marcat els hem aconseguit”
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el sector dels automòbils aixeca en cada edició molta expectació.

el PS explica la “retallada social”  
que preveu la nova llei de la cASS

El Partit Socialdemòcrata (PS) ha estat present en aquesta edició 
de la fira per explicar, a través d’un tríptic que van repartir entre 
els assistents, la “retallada social” que representa el projecte de 
llei de la CASS actualment a tràmit parlamentari. “Sabem que hi 
ha molt desconeixement sobre aquesta qüestió i per això hem 
volgut fer aquest tríptic, molt explicatiu”, va indicar el primer se-
cretari del PS, Pere López. Els socialdemòcrates consideren que 
la nova regulació en marxa “fa anar molt enrere algunes de les 
prestacions” i recorden que Demòcrates per Andorra (DA) no por-
tava aquesta reforma al programa electoral. “Ens trobem davant 
d’un Govern que de manera constant incompleix el seu programa 
electoral, cosa que presenta seriosos dubtes de legitimitat”, va 
argumentar López. El tríptic fa referència a aspectes com la “reta-
llada salvatge de les pensions de viduïtat temporals”, la “reducció 
brutal de les pensions d’invalidesa” o al fet que “s’incrementa el 
copagament”. L’assistència del PS a la fira ha servit també per 
fer “alguna afiliació nova” i contactar amb persones que havien 
deixat d’assistir a les reunions del partit, segons va dir López.

Les estacions 
incrementen 
les vendes de 

forfets
Ski Andorra i Grandvalira 
i Vallnord van indicar que 
les vendes de forfets a la 
fira superaran les de l’any 
passat. Les dues estacions 
van coincidir a assenyalar 
el “rècord” de la temporada 
passada i les promocions i 
les facilitats en el pagament 
del forfet com a factors que 
explicaven el bon ritme de 
vendes. La directora de Ski 
Andorra, Marta Rotés, va 
explicar que han detectat 
un augment del client resi-
dent per al forfet conjunt. A 
Vallnord, segons el director 
general, Martí Rafel, també 
és el resident el client ma-
joritari a la Fira d’Andorra 
la Vella. En canvi, a Grand-
valira s’ha detectat un aug-
ment de les vendes als no 
residents. “Crec que aca-
barem la fira amb bastant 
millors resultats que l’any 
passat”, deia Rotés. La di-
rectora de Grandvalira-Ne-
vasa, Núria Tarré, afirmava 
que a la fira s’estarà “per 
sobre de les vendes de 
l’any passat”. I a Vallnord, 
“les vendes estan anant 
superbé. No esperàvem 
que anessin tan bé, i fins 
ara són superiors a les de 
l’any passat”, va dir Rafel.

Amb l’objectiu de donar un nou 
impuls a l’entitat ampliant la 
participació i fent-se més pre-
sent en la societat del país, l’As-
sociació de Dissenyadors Pro-
fessionals d’Andorra (ADPA) 
ha designat una presidència 
temporal que vol encarar una 

nova etapa de l’associació, se-
gons ha informat l’entitat. La 
nova junta està encapçalada 
per Pere Moles. Anna Mangot 
continuarà de tresorera, Josep 
Maria Garrido serà el secretari 
i Sandra Álvarez i Roger Cortés 
faran de vocals. La intenció és 
continuar el treball de difusió 
endegat per la junta anterior. 

Moles valora “molt positiva-
ment” la tasca feta  per l’anterior 
equip que presidia Josep Maria 
Mangot i assegura que la volun-
tat de l’associació és seguir crei-
xent fent un cop de timó i tenint  
en compte els moments econò-
mics que passem. “La crisi és 
econòmica, no creativa”, afirma 
Moles. 

L’ADPA es marca l’objectiu de 
ser més present a la societat
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